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Aanwezig  
Voorzitter Tiny Reijnders (CDA) 
De leden Nadine Alofs (CDA), Rick Beurskens (VVD), Ron de Cock (PL), Gerard 

Eijsink (CDA), Rob Flinsenberg (RO), Pieke Houben (SV), Jan Engelen 
(RO), Huub Metsemakers (SV), Yvonne Parren (SV), Rens Raemakers 
(D66) en Richard Verheul (RO) 

Vervanging André Kierkels wordt vervangen door Jan Engelen 
Portefeuillehouders J. van den Beuken en P. Vogels 
Ambtelijke ondersteuning  
Derden De heer P van der Heul, manager Veiligheidshuis Midden-Limburg t.a.v. 

punt 5a 
Mw. K. van der Plas en Mw. H. Glessner, Naoberzorg Roggel t.a.v. punt 

5b 
Mw. Petra Schuffelen, Universiteit Maastricht, t.a.v. punt 5c 

Insprekers Mw. C. Mennen, voorzitter Volleybalvereniging Accretos t.a.v. punt 8a. 
De heer  B. Bosscher, voorzitter van judovereniging Sei-DO 

Publieke tribune 12 personen 

Raadsleden op tribune A. van Vlodrop (SV) 
Ambtenaren op de tribune D. Noppers, gemeentesecretaris 

Commissiegriffier John Lommen  
 
01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Ze maakt melding van 
de afwezigheid van de heer A. Kierkels (RO), die vervangen wordt door de heer J. Engelen. 

02 Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform vastgesteld.  

03 Vaststellen verslag 29 januari 2015  
Het verslag van de vergadering wordt conform concept vastgesteld.  
Naar aanleiding van het verslag wordt gevraagd naar de workshop keukentafelgesprekken, die 
in tegenstelling tot wat is gezegd niet bij de bijeenkomst in Weert over het Centrum voor 
Jeugd en Gezin van 12 februari jl. aan de orde is gekomen. De portefeuillehouder meldt dat 
een dergelijke workshop in huis geregeld kan worden. 
De heer Verheul heeft als voorzitter van de Taskforce Jongerenwerk een brief gezonden aan 

alle fracties. De fracties hebben nog tot 5 maart om hierop te reageren. Dit onderwerp zal 

voor de commissievergadering van 9 april worden geagendeerd. 
De heer de Cock meldt dat hij nog steeds wacht op een reactie over het niet doorgaan van de 
uitreiking van de cultuurprijs. 

04 Spreekrecht niet – commissieleden 
De volleybalvereniging Accretos en de Judovereniging Sei-Do, spreken de commissie toe over 

het gebrek aan trainingsruimte op bepaalde tijden. Ze vragen de gemeente als eigenaar van 
de gym- / sportzalen om te bemiddelen. Er zijn vele kleine verenigingen voor volwassenen die 
al jaren op hetzelfde tijdstip op dezelfde dag trainen, en net op de uren die voor de jeugdige 
leden van  de volleybalvereniging en de judovereniging het meest geschikt zijn. Komende 
week is er overleg over dit probleem met de verenigingen en Synthese. De portefeuillehouder 
wacht dit gesprek af, en zal dan zonodig actie ondernemen.  
Hiermee is agendapunt 8a tevens afgehandeld.  

05 
 

Presentatie en thema’s 
 

05a  
 

Presentatie veiligheidshuis 
De presentatie van de manager van het veiligheidshuis de heer van der Heul (bijgevoegd bij 
dit agendapunt in de Dropbox), gaat in op het ontstaan van het veiligheidshuis en de toege-

voegde waarde. De toename van de kosten over 2015 t.o.v. 2014 is met name veroorzaakt 
door hogere salariskosten vanwege een functiewaarderingsronde.  

(in een nagekomen e-mail die op 3 maart aan de commissieleden is gezonden licht hij het 
verschil uitgebreider toe). 
De heer van der Heul merkt op dat wetenschappelijk onderzoek heeft aangetoond dat de in-
vestering van elke euro een rendement van 3 euro heeft. De weerslag op de maatschappij en 
de daarmee gepaard gaande kosten voor de maatschappij ten gevolge van de high-impact 
crime is vele malen hoger dan de gevraagde investering. 

05b Presentatie Naoberzorg 
De mensen van Naoberzorg Roggel geven een presentatie over het pilotproject. De presentatie 
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is bijgevoegd bij dit agendapunt in de Dropbox. Het project burenhulp nieuwe stijl gaat uit van 

de kracht die in een kern aanwezig is, en wil mensen samen brengen op een laagdrempelige 

manier, en door het opbouwen van een netwerk trachten om ook die mensen te benaderen die 
nu “onzichtbaar” achter de voordeur zitten en eenzaam zijn. Er is subsidie gevraagd bij de 
Provincie Limburg. De provincie wil graag deze subsidie verstrekken, maar alleen al co-
financier. Er is nog geld nodig van de gemeente, of van een derde partner, die hierin wil inves-
teren. De kosten zijn met name bedoeld voor trainingen van de vrijwilligers. Vrijwilligers moe-
ten wel weten wanneer de last en de verantwoordelijk voor hen ophoudt, en een casus over-

gedragen moet worden aan de professionele hulpinstanties. Regelmatig overleg tussen bij-
voorbeeld huisarts en de vrijwilligersorganisatie moet hierin een oplossing bieden. Elke casus 
immers anders.   

05c Presentatie reanimatie-estafette 
Mw. Schuffelen geeft een presentatie over het belang van reanimatie, en met name het belang 
dat zoveel mogelijk mensen kunnen reanimeren. Daarom zetten ze nu in op de generatie 

schooljeugd, en proberen zo te bewerkstelligen dat over enkele jaren alle leerlingen van 
middelbare scholen kunnen reanimeren, en daarbij het zelfvertrouwen hebben om dit in 
voorkomende gevallen ook toe te passen. Elk jaar wordt een reanimatie-estafette gehouden. 
Leudal is verzocht om dit voor 2016 te organiseren. Met deze presentatie wil ze alvast 
draagvlak creëren hiervoor.  De gemeente Leudal staat provinciaal bovenaan voor wat betreft 

het aantal mensen dat kan en durft te reanimeren, en dat met een defibrilator om kan gaan. 
Het betreft hier 2% van de bevolking, tegen elders 1%. Dit is te danken aan het project Hart 

voor Leudal. In het najaar van 2015 moet duidelijk zijn of Leudal het stokje over neemt van 
de gemeente Sittard-Geleen, die dit jaar de estafette organiseert. De portefeuillehouder 
eindigt met de woorden ”komt goed”.   

06 Raadsvoorstellen 
Er zijn geen raadsvoorstellen geagendeerd voor deze vergadering 

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 
Als algemeen commentaar op de agendering van onderstaande documenten vindt de commis-

sie in meerderheid dat bespreking effectiever is als vooraf de vragen en de antwoorden duide-
lijk zijn. Als er dan nog vragen over zijn, of discussie nodig, dan kan dit nadat elke fractie zich 
rustig heeft kunnen beraden op de vragen en de antwoorden. Er komt dan ook een verzoek 
om niet zomaar stukken door te sturen naar de commissie enkel met als doel het college te 
bevragen, zonder vooraf duidelijk te maken welke vragen of discussiepunten er spelen. De 
heer Houben stelt voor om de wijze van vergaderen en het doel van de vergaderingen van de 

commissie te agenderen voor een komende vergadering.   
07a Collegemededeling Jeugdhulp 

De fractie Ronduit Open maakt zich zorgen over de expertise bij de keukentafelgesprekken als 

het gaat over LVG. 
Bij deze trajecten wordt door het CJG expertise in huis gehaald van bijvoorbeeld MEE. 
De fractie Ronduit Open vraagt naar de positie van zorgkantoren in het kader van langdurige 
zorg. Wat is de relatie gemeente, zorgkantoren en verzekeraars, en hoe staat het met de sa-

menwerking. 
Deze vraag zal als raadsvraag worden uitgezet. 

07b Collegemededeling Inkoop- subsidiëring Jeugdhulp 
Gevraagd wordt naar de onderhandelingen met de Mutsaertstichting over de te verlenen 
Jeugdhulp. Deze is voorlopig voor 3 maanden geregeld, maar wat gebeurt hierna.  
Antwoord: de onderhandelingen lopen op dit moment, de portefeuillehouder wil niet vooruitlo-
pen op de uitkomst. De inkooptrajecten van Noord- en van Midden-Limburg zijn twee geschei-

den trajecten. 
07c Brief VNG over overgangsrecht en besparingsopgave Wmo Hulp in de huishouding 

Deze brief is al in eerdere vergadering aan de orde geweest.  

07d Brief gemeenschapsraad Heibloem over opknappen kern Heibloem 
Deze brief komt inhoudelijk aan de orde bij de commissie Fysiek van 3 maart 2015.  

De fractie Ronduit Open merkt op dat de gemeenschapsraad heibloem zich geschoffeerd  voelt 
door het uitstellen van de plannen. De portefeuillehouder antwoordt dat er regelmatig met de 
gemeenschapsraad is gesproken over de plannen. Het betreft een meerjarig project. Waar 
men nu tegenaan loopt is de door de gemeenteraad opgelegde bezuiniging. De verdere uitvoe-
ringsplanning zal verder in de commissie Fysiek aan de orde komen. 

08 Aan de commissie gerichte stukken 
 

08a Brief Accretos over de huisvesting voor de vereniging 
Zie agendapunt 5 
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08b Collegebesluit over verzoek Spolt mbt vervoer NT2 leerlingen 

Het college heeft, in afwijking van het bestaand beleid een voorlopig besluit genomen om een 

bijdrage te leveren aan de vervoerskosten voor de pilot van Spolt om kinderen met een grote 
taalachterstand op een centrale plaats (school in de Neerakker te Heythuysen) extra taalles-
sen te geven. Het betreft ongeveer 5-6 duizend Euro tot 1 juli 2015. Als de pilot een succes is 
zal ook gekeken worden naar andere financieringsmogelijkheden, bijvoorbeeld via de commis-
sie passend onderwijs van de Provincie. De commissie Sociaal is het in meerderheid eens met 
dit besluit. De fractie Ronduit Open is tegen, omdat dit de integratie niet bevordert en het op 

de eerste plaats een taak van Spolt is, om hiervoor een oplossing te zoeken. Het strookt ook 
niet met de gedachte van de wet op het passend onderwijs.  

09 Stand van Zaken 

09a Decentralisatie Sociaal domein  
09b Projectenlijst / Samenleving Termijn kalender 

De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 
kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 
uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-
ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke ver-
gadering aan de commissie ter kennis gebracht.  

09c Openstaande Actiepunten 

Er zijn geen openstaande actiepunten 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen 
J. van de Beuken: Het rapport over het onderzoek naar fusie van de Westrom en de Risse is 
klaar. Er komt binnenkort een voorstel naar de commissie. 

10b 

 

Rondvraag 

Op de vraag (van diverse fracties) of er een vervolg komt op de koersnotitie voor het beleid 
van de gemeenschapshuizen wordt door de portefeuillehouder geantwoord dat er nog geen 
termijn gegeven kan worden. 
De heer Verheul vraagt naar het dekkingsplan van de exploitatie van gemeenschapshuis Ell 
Antwoord: is er nog niet. 
Vraag van de heer Verheul: Het minimabeleid wordt uitgekleed en bepaalde zaken worden 

daardoor afgeschaft 
Antwoord: dit is landelijk beleid waarmee we te maken hebben. 
De heer Raemakers vraagt naar het beleid met betrekking tot bibliotheken, en het bericht dat 
bibliocenter niet al het gevraagde kan leveren. Kijkt de gemeente ook naar andere dienstver-
leners die hierin kunnen voorzien. 

Geantwoord wordt dat deze problematiek voor de komende commissievergadering geagen-
deerd kan worden, er komt een notitie vanuit het college. 

De heer Houben vraagt of de verenigingen nu weten waar ze aan toe zijn met betrekking tot 
de subsidies voor 2016. Hierop zijn de begrotingen / contributies voor de vereniging geba-
seerd. 
Antwoord: de verenigingen hebben een algemene vooraankondiging gehad, en sommige grote 
verenigingen is al een berekeningsmodel aangereikt. Concrete info aan de verenigingen zal 
voor de zomer van 2015 plaatsvinden. 

10c 

 

Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om  22:20 uur de vergadering en bedankt 
iedereen voor de inbreng en de prettige wijze van vergaderen. 

 
 
  


